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Interpellationssvar om kameror på skolor 
Vi ska aldrig blunda för att ordningsstörande händelser ibland sker på våra skolor. 

Händelser som om de är tillräckligt allvarliga eller upprepas kan leda till upplevd 
otrygghet hos våra elever. Skolorna genomför årligen en enkätundersökning om 

elevernas upplevda trygghet och studiero. Utbildningsnämnden tog del av årets 
enkätresultat den 30 maj, och kunde där notera en positiv trend. Även om resultaten 
generellt konstateras som godtagbara behöver det förebyggande arbetet för ökad 
trygghet och studiero fortsätta med samma höga prioritering. 

Enligt kamerabevakningslagen och dataskyddsförordningen GDPR får 
kamerabevakning bedrivas när det finns en rättslig grund för det. Den rättsliga grunden 

för kameror i skolan är att alla elever har, enligt skollagen, rätt till en trygg skolmiljö 

som präglas av studiero. 

Det finns nationella riktlinjer för kamerabevakning och Uppsala har därför inte någon 
egen rutin för bedömning av hur filmat material ska användas. Det är 

integritetsmyndigheten (IMY) och deras tillsynsbeslut som ytterst är vägledande för 
oss. 

IMY framhåller att bevakningens integritetskänsliga natur innebär att det krävs 
noggranna överväganden om material ska användas. Med tanke på att 

kamerabevakning i skolan är en integritetsingripande personuppgiftsbehandling anser 
IMY att kamerabevakning som en generell åtgärd med ändamål att förebygga och följa 

upp kränkande behandling inte kan anses vara varken proportionerlig i förhållande till 
ändamålet eller nödvändig för att uppfylla de skyldigheter som åligger huvudmannen 

enlig skollagen. I första hand ska skolan använda alternativa, mindre 

integritetskänsliga tillvägagångssätt, både i det förebyggande arbetet och i det 
efterföljande arbetet vid exempelvis utredning av misstänkta kränkningar. 

Vi ska självklart använda alla våra tillgängliga resurser för att förhindra kränkningar och 
ordningsstörningar som kan leda till en upplevelse av otrygghet hos våra elever. 

Samtidigt ska vi göra det på rätt sätt och på ett juridiskt hållbart sätt.  
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